
TERRA ENTR EV I S TA

quast sentit»ans comentaktjua pensa realitzar un 

mapa de totes les anferraetats que s'han registrat 

al cap d'un any,per tal d'analitzar i conèixer més 

profundament le3 causes de las diverses enferme — 

tats i,en conseqüència,promoure una campanya de 

prevenció de les diverses malalties localitzades. 

També pensa elaborar una fitxa amb l'historial mè

dic de cadascun dels pacients que visita.

Planificació familiar.sí;avortament.no.

Sobre aquest trascendental tema,del que TERRA n'ha 

ofert una àmplia informació a través de l'informe 

de la Generalitat,el Or. Baena as prou explícit: 

"la planificació familiar és necessària en l'ac

tualitat" . Par a tal fi,té en projecta realitzar 

«na campanya a nivell de consultori per a totes 

aquelles persones que desitjin assessorar-se so- 

jre aquesta qüestió,Concretament,un cop estigui 

lerfectaraent instal.lat,té projecta de fer venir 

tn especialista de Barcelona per tal de complir

quast objectiu,el qual,sens dubte,és un de tant3 

rojectes que pensa engegar a Sant Hilari.Per aï

ra part,considera que el tama de l'avortament és 

na qüestió de caire personal,però que ell n'està 

otalment oposat.

Potser,el servei,apart de la medecina general, 

ue oferirà el Or. Baena als hilariencs,serà l'es- 

Bcialltat de dermatologia,bo i oferint uns serveis 

1 poble mateix sense tenir necessitat de recórrer

Girona o Barcelona.

Finalment,en acomiadar-nos,el Or. Baena ha vol

gut dirigir-se al poble de Sant Hilari,tot demanant 

la col·laboració de tothom i,sobre tot,"em deixin 

treballar en pau".
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La realitat,pero,es aquesta:s'ha inagurat un al

tre dispensari.Les característiques del nou dis

pensari (carrer Ooan Serras) són semblants (en un 

futur encara més)a les del dispensari anterior.

Els dos dispensaris tenen una cosa en comú:són 

privats.Ara i** la qüeatiótper què hi ha necessi

tat de construir un nou dispensari si ja n'hi ha 

un al poble?.¿Què no reuneix las suficients con

dicions assistèncial3?.

Doncs bé,a raillorar-lo s'ha dit!.Ailàs!,ja arri

bem a la irrevocable qüestió,polèmica de fons.

Si i Ajuntament instal.les un dispensari muni

cipal,qualsevol canvi de metge no significaria 

cap trasbals ni pel titular ni pel poble.Sempre 

seria el mateix i,si les autoritats fossin compe- 

tants.tan sols és tindria que millorar.Però si el 

dispensari és privat.com suPceeix actualment, la 

inversió que cal fer per arranjar uns nous locals 

i comprar equipaments,si no hi ha acord mutuu en

tre ei nou titular i el propietari del dispensari, 

com deu passar actualment,és elevada i té de sue 

portar— la el nou metg&?i,en conseqüència,al po

ble.

D'aquesta manera,ens trobem amb una situació in

congruent a Sant Hilari,on la pràctiea de l'assis

tència sanitària ha estat últimament polèmica:un 

dispensari nou al carrer Ooan Serras i un dispen

sari inusat al carrer Gubau.

Privatitzar o municipalitzar,malgrat totes les 

deficiències,és la qüestió.
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